

《单词百科:profitable是什么意思?profitable怎么发音?profitable的解释和用法》

英语单词profitable是什么意思?profitable怎么读?profitable怎么发音?简答网为您整理了profitable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



profitable怎么读

profitable的读音:[pr f t bl]

profitable的意思

1、adj.有利可图的, 有益的;可赚钱的, 合算的;

profitable的近义词

1、advantageous adj.有利的;优越;

2、advisable adj.明智的;可取的;能劝告的;适当的;

- 3、aiding vt.帮助 (aid的现在分词形式) ;
- 4、beneficial adj.有益的 , 有帮助的;
- 5、commercial adj.商业 (化) 的;营利的;商品化的;商用的;

profitable的反义词

- 1、unprofitable adj.无利益的;没有用的;无益;

profitable的双语例句

- 1、Engraving machine group where the most profitable of the Net brand.

群里雕刻机品牌网盈利最多了.

- 2、Schmidt said, Genentech is one of the most profitable of pharmaceutical and biotechnology companies.

他认为, 不管基因公司的研发成本如何,它仍是最赚钱的生物制药公司之一.

- 3、All evidence points to ecological technology being cost effective, if not shockingly profitable.

所有证据都证明,生态技术即使不具震撼性的效益,也是符合成本效益的.

- 4、In consequence , their acquaintance developed into long and profitable friendship.

他们由点头之交变成了长期互利的朋友关系.

- 5、An overarching priority is to reinforce professional staffing, which is much more profitable than clerical staff.

首要任务是加强专业人士招聘业务, 其利润远远高于普通文员的招聘.

- 6、Suitable drawing temperature and slow drawing rate were profitable for making PGA fiber with high tenacity.

适当的加温以及低速拉伸有利于得到高强度的PGA纤维.

- 7、a highly profitable business

一家赢利很高的企业

8、That a lot more profitable and intriguing than criticism; and it breeds sympathy, tolerance and kindness.

这比起批评责怪还要有益、有趣得多,而且还让人心生同情、忍耐和仁慈。

9、Clearly this was a profitable happenstance for both the owners and the king.

显然后者对于农场主和国王来说都是收益颇丰的惊喜。

10、It was profitable for them to produce large amounts of food.

生产大量的食物能让他们获利。

11、Yet slimmed down to two highly profitable businesses, could Danone itself become a takeover target?

然而消减掉2个高利润的经营项目,达能会成为一个被接管的目标么?

12、Drug manufacturing is the most profitable business in America...

制药业是美国利润最丰厚的业务。

13、Our businesses must be restructured so they are much more profitable, and so they can grow.

我们的事业必须重组以达到更多的盈利,从而可以更好地成长。

14、She spent a profitable afternoon in the library.

她在图书馆待了一个下午,颇有收获。

15、Snuff is Swedish Match's main earnings generator and most profitable product.

鼻烟是瑞典火柴的主要盈利来源和最盈利的产品。

16、a profitable afternoon

有收获的下午

17、This has created an unexpectedly profitable market for Roshan.

这为罗山带来了出乎意料的赢利市场。

18、It was a deal that was profitable to all of us.

这是一宗对我们大家都有利的买卖.

以上是简答网为您整理的profitable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于profitable

的用法、profitable的释义、

profitable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/profitable>

